
Protokół Nr XXX/2016 

obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Kłodawie 

odbytej w dniu 28 października 2016r 

Obrady XXX sesji Rady Miejskiej w Kłodawie odbyły się w dniu 28 października 2016r w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Kłodawie. Trwały od godz. 13.00 do godz.14.30. 

Obrady sesji otworzył Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na stan ustawowy 15 radnych w obradach sesji 

uczestniczyło 15 radnych , co stanowi quorum przy którym Rada może podejmować uchwały. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Obrady sesji protokołowała Krystyna Rzetelska – podinspektor w Urzędzie Miasta i Gminy  

w Kłodawie. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w obradach sesji uczestniczy: Burmistrz Robert 

Olejniczak, Sekretarz gminy  Dorota Galus, Skarbnik gminy Grzegorz Dzięgielewski, Kierownik 

Referatu Oświaty, Kultury, Sportu Dawid Pudło, dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy, 

sołtysi, mieszkańcy miasta i gminy Kłodawa.  

Poinformował, że stały sekretarz  obrad sesji radny Wojciech Matczak  będzie prowadził 

obliczanie wyników głosowania jawnego, prowadził listę mówców, a także rejestrował 

zgłoszone wnioski. 

                                                                      P u n k t 2 

 

Ustalenie  porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji radni otrzymali wraz  

z materiałami na sesję. 

Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzić do porządku obrad sesji dodatkowe 

punkty: 

„Podjęcie uchwały w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku 

rolnego użytków rolnych na których zaprzestano produkcji rolnej”- punkt ten zaproponował 

rozpatrzeć jako 15 porządku obrad. 

„Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia  skargi na działalność Burmistrza”- punkt ten 

zaproponował rozpatrzeć jako 16 porządku obrad. 

„Pojęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, podatku  od nieruchomości 

w drodze inkasa, określenia inkasentów ,wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz ustalenia 

terminu płatności dla inkasentów”- punkt ten zaproponował rozpatrzeć jako 17 porządku 

obrad. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmianę porządku obrad poprzez 

wprowadzenie trzech proponowanych uchwał. 

Za zmianą porządku obrad radni opowiedzieli się w głosowaniu jawnym 12 głosami ”za” 

 i 1 głosem ”wstrzymującym” przy obecności na sali obrad 13 radnych. 



Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem -„Czy ktoś z państwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do porządku obrad?” 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na Sali obrad 13 radnych porządek obrad 

został przyjęty. 

( Na obrady przybył radny Julian Szałański – stan radnych 14). 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad XXX sesji: 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2.Ustalenie porządku obrad. 

3.Przyjęcie protokołu obrad XXIX sesji. 

4.Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza. 

5.Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady. 

6.Informacja o stanie oświaty za rok szkolny 2015/2016. 

7.Informacja o przebiegu wykonania remontów w zakresie ulic, dróg i chodników na terenie 

gminy Kłodawa za 2015r. 

8.Informacja o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych radnych. 

9.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w  gminie Kłodawa na 2017r. 

10.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Gminy Kłodawa  

i zawarcia tej sprawie porozumienia pomiędzy Gminą Kłodawa a Powiatem Kolskim. 

11.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, 

wysokości stawek opłaty za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych 

w strefie, wysokości opłaty dodatkowej oraz określenia sposobu pobierania tych opłat. 

12.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad wypłacania diet 

radnym Rady Miejskiej w Kłodawie oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 

13.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Programu Rewitalizacji dla 

Gminy Kłodawa na lata 2016-2025. 

14.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych 

stanowiących własność Gminy Kłodawa oraz warunków udzielenia bonifikaty i wysokości 

stawki procentowej. 

15.Podjęcie uchwały w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku 

rolnego użytków rolnych na których zaprzestano produkcji rolnej. 

16.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia  skargi na działalność Burmistrza. 

17.Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, podatku leśnego  

i podatku od nieruchomości w drodze inkasa, określenia inkasentów, wysokości 

wynagrodzenia za inkaso oraz ustalenia terminu płatności dla inkasentów. 

18.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2016r. 

19.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej gminy Kłodawa na lata 2016-2043. 

20.Zapoznanie radnych z treścią protokołu nr 18/2016r z dnia 17 października 2016r 

nt.”Kontrola pod względem celowości stosowania ulg i umorzeń odpowiednio podatków i 

należności finansowych w Urzędzie Miasta i Gminy w Kłodawie za 2015r. 



21.Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji. 

22.Interpelacje i wnioski radnych. 

23.Wolne wnioski. 

24.Zamknięcie obrad sesji. 

                                                                     P u n k t 3 

 

Przyjęcie protokołu obrad XXIX sesji 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński poinformował, iż protokół obrad  XXIX został 

wyłożony do wglądu państwa radnych, prosił radnych o zapoznanie się z jego treścią. 

Poinformował również, że jeżeli nie będzie zgłoszonych poprawek i uzupełnień do protokołu 

jego przyjęcie będzie poddane pod głosowanie pod koniec obrad sesji w punkcie 

„Interpelacje i wnioski radnych”. 

                                                                     P u n k t 4 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński poprosił  Dorotę Galus Sekretarza Gminy  

O przedstawienie sprawozdania z działalności międzysesyjnej.  

Dodatkowo pani Sekretarz poinformowała, że na stronie internetowej urzędu została 

umieszczona ankieta dotycząca pomnika poległych w walce w czasie II wojny światowej.       

Ankieta zwrócona jest do mieszkańców, aby zdecydowali w jaki sposób zmienić wizerunek 

centralnego punktu w mieście. 

Radna Anna Michalak c. Franciszka zwróciła się o informacje  jakim kluczem kierowano się 

zapraszając nauczycieli na spotkanie do urzędu z okazji Dnia Nauczyciela. Czy były 

zaproszone również szkoły niepubliczne? 

Burmistrz wyjaśnił, iż  były zaproszone szkoły publiczne i niepubliczne. Trudno powiedzieć 

dlaczego wszyscy nie byli obecni. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr  4 do protokołu. 

                                                               P u n k t 5 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady  

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński przedstawił sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kłodawie za okres  od  01 października 

2016r do 26 października 2016r.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

                                                                    P u n k t 6 

Informacja o stanie oświaty za rok szkolny 2015/2016 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż informację o stanie oświaty za rok szkolny 2015/2016 



otrzymali radni wraz z materiałami na sesję. 

Z informacja zapoznali się radni na spotkaniu przedsesyjnym w dniu 26 października br. 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby informacji nie odczytywać. 

Za nie odczytywaniem informacji radni opowiedzieli się  w głosowaniu jawnym jednogłośnie 

przy obecności na sali obrad 14 radnych. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem -„ Czy ktoś z państwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do przedłożonej informacji” 

Wobec braku dyskusji nad informacja ,Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  

wniosek w sprawie jej przyjęcia . 

W  głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 14 radnych informacja 

została przyjęta. 

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

                                                                   P u n k t 7 

 

Informacja o przebiegu wykonania remontów w zakresie ulic, dróg i chodników na terenie 

gminy Kłodawa za 2015r 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż informację o przebiegu wykonania remontów w 

zakresie ulic, dróg i chodników na terenie gminy Kłodawa za 2015r otrzymali radni wraz  

z zawiadomieniem o sesji. 

Z informacja zapoznali się radni na spotkaniu przedsesyjnym w dniu 26 października br. 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby informacji nie odczytywać 

Za nie odczytywaniem informacji radni opowiedzieli się  w głosowaniu jawnym jednogłośnie 

przy obecności na sali obrad 14 radnych. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem -„ Czy ktoś z państwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do przedłożonej informacji” 

Wobec braku dyskusji nad informacja ,Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  

wniosek w sprawie jej przyjęcia . 

W  głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 14 radnych informacja 

została przyjęta. 

Informacja stanowi załącznik nr7 do protokołu. 

                                                                     P u n k t 8 

 

Informacja o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych radnych 

 

Przewodniczący Rady  poinformował ,iż radni otrzymali informacje o oświadczeniach 

majątkowych radnych oraz dyrektorów i kierowników jednostek organizacyjnych. 

Przewodniczący zwrócił się do pani sekretarz Doroty Galus o przedstawienie informacji 

w sprawie analizy oświadczeń majątkowych złożonych do Burmistrza. 

Informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 



Przewodniczący Rady przedstawił informacje z analizy oświadczeń majątkowych radnych. 

Informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

                                                                     P u n k t 9 

 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w  gminie Kłodawa na 2017r 

 

Przewodniczący Rady  poinformował ,iż projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w  gminie Kłodawa na 2017r otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały  poprosił Burmistrza pana Roberta Olejniczaka. 

Następnie Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem -”Czy ktoś z państwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedłożonego projektu uchwały?” 

Radny Mariusz Michałkiewicz nadmienił, iż w otrzymanych materiałach Burmistrz przedłożył 

dwa projekty preliminarza kosztów związanych z realizacją Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2017. 

Pierwszy projekt preliminarza uwzględniał prowadzenie w roku 2017 Gminnego Punktu 

Wspierania Rodziny. Drugi projekt preliminarza nie uwzględniał prowadzenia Punktu 

Wspierania Rodziny w roku 2017.Na spotkaniu przedsesyjnym radni wstępnie przyjęli drugi 

projekt. 

Radny nadmienił, iż nie będzie oceniał czy będą to dobre zmiany , okaże się w przyszłości. 

Zdaniem radnego zabrakło rozmów z drugą stroną. 

Komisja Oświaty winna pochylić się nad tym tematem , wysłuchać drugiej strony jednak  

nie było takiej szansy. W związku z tym radny stwierdził, iż wstrzyma się od głosu. 

Wobec braku dalszej dyskusji nad projektem uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wniosek w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu jawnym 13 głosami ”za” i 1 głosem ”wstrzymującym” przy obecności na sali 

obrad  14 radnych projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXX/162/2016r została przyjęta i stanowi załącznik nr 10  do protokołu. 

 

                                                                    P u n k t 10 

 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Gminy Kłodawa  

i zawarcia tej sprawie porozumienia pomiędzy Gminą Kłodawa a Powiatem Kolskim 

 

Przewodniczący Rady  poinformował ,iż projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej z budżetu Gminy Kłodawa i zawarcia tej sprawie porozumienia pomiędzy Gminą 

Kłodawa a Powiatem Kolskim otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały  poprosił Burmistrza pana Roberta Olejniczaka. 

Burmistrz  poinformował, iż jest to uchwała intencyjna, która pozwoli z powiatem 

sfinansować chodniki przy udziale 50% dofinansowania z powiatem i 50% dofinansowania  



z budżetu gminy oraz dróg powiatowych znajdujących się na terenie gminy 60 % 

dofinansowanie powiatu i  40% dofinansowanie gminy. 

Następnie Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem -”Czy ktoś z państwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedłożonego projektu uchwały?” 

Wobec braku dalszej dyskusji nad projektem uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wniosek w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad  14 radnych projekt 

uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXX/163/2016r została przyjęta i stanowi załącznik nr 11  do protokołu. 

 

                                                                    P u n k t 11 

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, 

wysokości stawek opłaty za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach  

publicznych w strefie, wysokości opłaty dodatkowej oraz określenia sposobu pobierania 

tych opłat 

 

Przewodniczący Rady  poinformował ,iż projekt uchwały  zmieniającej uchwałę  

w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości stawek opłaty za parkowanie 

pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie, wysokości opłaty dodatkowej 

oraz określenia sposobu pobierania tych opłat otrzymali radni wraz z zawiadomieniem  

o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały  poprosił Sekretarza panią Dorotę Galus. 

Następnie Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem -”Czy ktoś z państwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedłożonego projektu uchwały?” 

Wobec braku dalszej dyskusji nad projektem uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wniosek w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad  14 radnych projekt 

uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXX/164/2016r została przyjęta i stanowi załącznik nr 12  do protokołu. 

 

                                                                    P u n k t 12 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad wypłacania diet 

radnym Rady Miejskiej w Kłodawie oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

 

Przewodniczący Rady  poinformował ,iż projekt uchwały  w sprawie ustalenia zasad 

wypłacania diet radnym Rady Miejskiej w Kłodawie oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały  poprosił Burmistrza pana Roberta Olejniczaka. 

Następnie Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem -”Czy ktoś z państwa radnych 



ma pytania względnie uwagi do przedłożonego projektu uchwały?” 

Wobec braku dalszej dyskusji nad projektem uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wniosek w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad  14 radnych projekt 

uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXX/165/2016r została przyjęta i stanowi załącznik nr 13  do protokołu. 

 

                                                                   P u n k t 13 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Programu Rewitalizacji dla 

Gminy Kłodawa na lata 2016-2025 

 

Przewodniczący Rady  poinformował ,iż projekt uchwały  w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia Programu Rewitalizacji dla Gminy Kłodawa na lata 2016-2025 otrzymali radni 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały  poprosił Sekretarza gminy panią Dorotę Galus, która 

poinformowała, że Gmina Kłodawa przystępuje do realizacji projektu pt.”Opracowanie 

Programu Rewitalizacji obszarów zdegradowanych na terenie gminy Kłodawa” a tym samym 

do sporządzenia Programu Rewitalizacji  na lata 2016-2025. 

Działania jakie zostaną wskazane do realizacji w ramach Programu Rewitalizacji przyczynią 

się do poprawy warunków zamieszkania, prowadzenia działalności gospodarczej, a także 

wizerunku terenów znajdujących się obecnie w złym stanie przede wszystkim społecznym, 

ale także technicznym i gospodarczym. 

Następnie Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem -”Czy ktoś z państwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedłożonego projektu uchwały?” 

Wobec braku dalszej dyskusji nad projektem uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wniosek w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad  14 radnych projekt 

uchwały został przyjęty. 

 

                                                                   P u n k t 14 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych 

stanowiących własność Gminy Kłodawa oraz warunków udzielenia bonifikaty i wysokości 

stawki procentowej 

 

Przewodniczący Rady  poinformował ,iż projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Kłodawa oraz warunków 

udzielenia bonifikaty i wysokości stawki procentowej otrzymali radni wraz z zawiadomieniem 

o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały  poprosił Sekretarza gminy panią Dorotę Galus. 

Następnie Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem -”Czy ktoś z państwa radnych 



ma pytania względnie uwagi do przedłożonego projektu uchwały?” 

Wobec braku dalszej dyskusji nad projektem uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wniosek w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad  14 radnych projekt 

uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXX/167/2016r została przyjęta i stanowi załącznik nr 15  do protokołu. 

 

                                                                  P u n k t 15 

 

Podjęcie uchwały w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku 

rolnego użytków rolnych na których zaprzestano produkcji rolnej 

 

Przewodniczący Rady  poinformował ,iż projekt uchwały  w sprawie trybu i szczegółowych 

warunków zwolnienia od podatku rolnego użytków rolnych na których zaprzestano produkcji 

rolnej otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały  poprosił Skarbnika gminy pana Grzegorza 

Dzięgielewskiego. 

Następnie Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem -”Czy ktoś z państwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedłożonego projektu uchwały?” 

Wobec braku dalszej dyskusji nad projektem uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wniosek w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad  14 radnych projekt 

uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXX/168/2016r została przyjęta i stanowi załącznik nr 16  do protokołu. 

 

                                                                   P u n k t 16 

 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia  skargi na działalność Burmistrza 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia  skargi na 

działalność Burmistrza otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż na spotkaniu przedsesyjnym radnych  Rady Miejskiej 

w Kłodawie w dniu 26 października br. wysłuchali również wyjaśnień Burmistrza. 

Radni uznali ,że skarga jest bezzasadna. 

O przedstawienie projektu uchwały  poprosił Sekretarza gminy panią Dorotę Galus. 

Następnie Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem -”Czy ktoś z państwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedłożonego projektu uchwały?” 

Wobec braku dalszej dyskusji nad projektem uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wniosek w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad  14 radnych projekt 

uchwały został przyjęty. 



Uchwała Nr XXX/169/2016r została przyjęta i stanowi załącznik nr 17  do protokołu. 

 

                                                                   P u n k t 17 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, podatku leśnego  

i podatku od nieruchomości w drodze inkasa, określenia inkasentów, wysokości 

wynagrodzenia za inkaso oraz ustalenia terminu płatności dla inkasentów 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru 

podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości w drodze inkasa, określenia 

inkasentów, wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz ustalenia terminu płatności dla 

inkasentów otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały  poprosił Sekretarza gminy panią Dorotę Galus. 

Następnie Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem -”Czy ktoś z państwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedłożonego projektu uchwały?” 

Radna Anna Michalak c. Franciszka zgłosiła wniosek o wykreślenie §3 pkt.1 z uchwały, który 

dotyczy inkasenta podatków. Nadmieniła, iż osoba ta jest inkasentem od ponad 10 lat. 

Obecnie są inne możliwości wpłat i zdaniem radnej jest ta osoba zbędna. 

Radna nadmieniła, że jeśli Rada uważa, że inkasent powinien być w mieście to w ocenie 

radnej powinna być to osoba bezrobotna. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnej Anny Michalak zwracając się 

do radnych z pytaniem –„Kto państwa radnych jest za wykreśleniem z uchwały §3 pkt.1? 

W głosowaniu jawnym 3 głosami ”za” , 9 głosami ”przeciw” i 2 głosami ”wstrzymującymi” 

przy obecności na sali obrad 14 radnych radni opowiedzieli się za pozostawieniem projektu 

uchwały w wersji proponowanej przez Burmistrza. 

Wobec braku dalszej dyskusji na projektem uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym 11 głosami ”za”, 2 głosami ”wstrzymującymi” i 1 głosem ”przeciw” 

przy obecności na sali obrad 14 radnych projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXX/170/2016r została przyjęta i stanowi załącznik nr 18  do protokołu. 

(Na obrady sesji przybył radny Jacek Zieliński – stan radnych 15) 

 

                                                                 P u n k t 18 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2016r 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie budżetu na 2016 rok otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie  projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił Skarbnika gminy 

Grzegorza Dziegielewskiego. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem –„Czy ktoś z państwa 



radnych ma pytania względnie uwagi do przedłożonego projektu uchwały?” 

Radna Anna Michalak c. Franciszka nadmieniła, iż wstrzyma się od głosu z uwagi na to, że  

informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2016r dała obraz, że nie  będzie 

zrealizowanych  planowanych dochodów. Należałoby iść w kierunku zmniejszenia wydatków 

a tego się nie czyni. 

Wobec braku dalszej dyskusji na projektem uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym 13 głosami ”za”  i 2 głosami ”wstrzymującymi” przy obecności na sali 

obrad 15 radnych projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXX/171/2016r została przyjęta i stanowi załącznik nr 19  do protokołu. 

                                                                  P u n k t 19 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej gminy Kłodawa na lata 2016-2043 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy finansowej Gminy Kłodawa na lata 

2016-2043 otrzymali radni wraz zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały ,Przewodniczący Rady poprosił Skarbnika gminy 

Grzegorza Dzięgielewskiego. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem –„Czy ktoś z państwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do przedłożonego projektu uchwały?” 

Wobec braku dyskusji nad projektem uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wniosek w sprawie jej przyjęcia. 

W głosowaniu jawnym 13 głosami ”za” i 1 głosem ”wstrzymującym”  przy obecności na sali 

obrad 14 radnych projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXIX/172/2016r została przyjęta i stanowi załącznik nr 20  do protokołu. 

 

                                                             P u n k t 20 

 

Zapoznanie radnych z treścią protokołu nr 18/2016r z dnia 17 października 2016r 

nt.”Kontrola pod względem celowości stosowania ulg i umorzeń odpowiednio podatków 

 i należności finansowych w Urzędzie Miasta i Gminy w Kłodawie za 2015r 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński zwrócił się  o przedstawienie protokołu nr18/2016r   

z dnia 17 października 2016r nt.”Kontrola pod względem celowości stosowania ulg i umorzeń 

odpowiednio podatków i należności finansowych w Urzędzie Miasta i Gminy w Kłodawie za 

2015r przewodniczącą komisji Danutę Kościukiewicz. 

Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 21 do protokołu z sesji. 

 

 



 

 

Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 15 do protokołu z sesji. 

 

                                                                  P u n k t 21 

 

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński zwrócił się do viceprzewodniczącego Rady Jacka 

Zielińskiego o zapoznanie radnych z treścią odpowiedzi na interpelacje zgłoszoną na XXIX 

sesji w dniu 30 września br. przez radna Annę Michalak c. Franciszka. 

Odpowiedź stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

                                                                  P u n k t 22 

 

Interpelacje i wnioski radnych 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński przeprowadził głosowanie nad przyjęciem protokołu 

obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Kłodawie. 

Przewodniczący Rady zapytał - „Czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu XXIX sesji Rady 

Miejskiej w Kłodawie? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 15 radnych protokół został 

przyjęty. 

Radna Danuta Kościukiewicz  zgłosiła w imieniu mieszkańców ul. Zawodniej zgłosiła problem 

dotyczący zniszczonej drogi  przez ruch ciężkich pojazdów w związku z budową ul. Barbary. 

Również wymaga remontu nawierzchnia drogi przy ul. Jagiełły. 

Burmistrz Robert Olejniczak wyjaśnił, iż ul. Jagiełły  będzie naprawiona. Nawierzchnia uległa 

zniszczeniu z uwagi na awarię węzła ciepłowniczego.    

Ulice po których przemieszcza się transport ciężki w związku z budową ul. Barbary  będą 

naprawione po zakończeniu budowy drogi. 

Wykonawca zobowiązany jest na bieżącą do naprawiania dróg, które zostały uszkodzone  

w związku z budową drogi przy ul. Barbary.   

Radca prawny Jacek Kubiak przekazał na ręce Przewodniczącego Rady z prośbą o przekazanie 

przewodniczącym komisji stałych Rady Miejskiej w Kłodawie opinię prawną sporządzoną na 

wniosek radnej Anny Michalak c. Franciszka dotyczącej zwoływania posiedzeń komisji stałych 

rady przez przewodniczących komisji.                                                      

Opinia stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

W związku z pytaniem radnej Anny Michalak c. Franciszka zadanym na XXIX sesji Rady 

Miejskiej w Kłodawie w dniu 30 września br. w sprawie kosztów remontu toalety przy ul. 



Poznańskiej Burmistrz poinformował, iż toaleta została wykonana przez Firmę „Stolarek”  

za kwotę 10 000zł. 

                                                                  P u n k t 23 

Wolne wnioski 

                                                                  P u n k t 24 

Zamknięcie obrad sesji 

Przewodniczący Rady stwierdził wyczerpanie porządku obrad i zamknął obrady XXX sesji 

Rady Miejskiej w Kłodawie wypowiadając słowa: 

                            „Zamykam obrady XXX sesji Rady Miejskiej w Kłodawie” 

     Protokołowała                                                                                         Przewodniczący Rady 

(-) Krystyna Rzetelska                                                                                 (-) Grzegorz Siwiński 
 

 

 

 

 

 

 

 


